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 رکابزنان ایران به مدال نرسیدند
در ششمین روز از مسابقات دوچرخه سواری پیست قهرمانی آسیا در مالزی، رکابزنان 
ایران در چهار ماده شرکت کردند اما هیچ کدام از رکابزنان نتوانستند به مدال برسند و حتی 
آرش میرباقری هم در ماده دور حذفی به مدال نرسید. میرباقری در دو ماده اومنیوم و دور 

امتیازی مدال نقره و برنز گرفت اما در دور حذفی از کسب مدال بازماند./ ایسنا

پایان کار جوانان ایران در شمشیربازی آسیا
در ادامه دومین روز رقابت های شمشیربازی قهرمانی جوانان آسیا در کویت، دیدارهای 
اسلحه فلوره پسران برگزار شد. عرفان جعفرزاده، محمدصادق سجادپور و صدرا حسینی 
هر یک در مرحله گروهی صاحب یک برد و ۵ باخت شدند با این حال جعفرزاده موفق به 
صعود شد اما دو نماینده دیگر ایران از صعود بازماندند. همچنین در بخش سابر دختران، 
گذار کرد و صعود  زهرا عدبدینی در مرحله گروهی صاحب ۳ برد شد اما نتیجه ۲ دیدار را وا
کرد. او در جدول ۶۴ نفره مقابل حریفی از سنگاپور به برتری ۱۵ بر ۵ دست یافت و وارد 
جدول ۳۲ نفره شد.  دو نماینده دیگر ایران اما به کار خود در این مرحله پایان دادند. 
هستی منصوری یکی از این دو نماینده بود که در مرحله گروهی آمار ۳ برد و ۳ باخت را برای 
خود ثبت کرد و موفق به صعود شد اما در جدول ۶۴ نفره برابر نماینده عربستان متحمل 
شکست ۱۵ بر ۱۱ شد و حذف شد. آیسان گنجی هم در مرحله گروهی موفق به کسب ۲ برد 
گذار کرد اما موفق به صعود شد. او در مرحله حذفی برابر حریفی از  شد و نتیجه ۳ دیدار را وا

کره جنوبی ۱۵ بر ۱۱ شکست خورد و حذف شد./ مهر

گشت روسیه به بازی های المپیک قوت گرفت احتمال باز

به نقل از راشاتودی، سباستین کو، رئیس فدراسیون جهانی دوومیدانی و نامزد ریاست 
کمیته بین المللی المپیک می گوید که بازگشت روسیه به بازی های المپیک به محض حل 
و فصل جنگ اوکراین، محتمل است. سباستین کو که یکی از هفت نامزد جانشین توماس 
که رقابت ورزشکاران  گفته  کمیته بین المللی المپیک محسوب می شود،  باخ در راس 
روسیه در بازی های المپیک به مراتب بهتر از محرومیت آن هاست. سباستین کو در پاسخ 
به این پرسش که در صورت جانشینی باخ، آیا به ورزشکاران روسیه اجازه بازگشت خواهد 
گر به نقطه ای برسیم که  داد، گفت: »تهیه و تنظیم توافق نامه صلح وظیفه من نیست اما ا
توافقی حاصل و رضایت طرفین برآورده شود، به مراتب بهتر است که ورزشکاران روس را در 

بازی ها داشته باشیم.«/ ایرنا

اخراج اسرائیل از فوتبال جهانی شد
گران فوتبال مالزی به کمپین »کارت قرمز به اسرائیل نشان بده« در مستطیل  تماشا
گران فوتبال از اقصی نقاط جهان از  سبز ملحق شدند تا برای سی امین بار تماشا
کنون  فلسطین حمایت کنند.این کمپین حامی فلسطین و علیه اسرائیل در فوتبال تا
گران 7۲ باشگاه فوتبال به اشغالگران کارت قرمز  در ۳0 کشور مختلف اجرا شده و تماشا
گران  گذشته تماشا کمپین »کارت قرمز به اسرائیل نشان بده« را ماه  نشان دادند. 
سلتیک در جریان بازی پلی آف لیگ قهرمانان اروپا مقابل بایرن مونیخ به راه انداختند 
گران اوساسونای اسپانیا،  کنون به یک کمپین جهانی تبدیل شده است.تماشا که ا
پاری سن ژرمن فرانسه، آلاوس اسپانیا، آیندهوون هلند، گالاتاسرای ترکیه و بودو نروژ 
کارشناس فوتبال  کمپین ملحق شده بودند. محمد السعدی،  پیش از این به این 
گران فوتبال در حمایت از فلسطین و محکومیت  آسیا معتقد است که اقدامات تماشا
اسرائیل سیاسی نیست بلکه یک اقدام بشردوستانه برای ابراز همدردی و محکومیت 

جنایت  جنگی است./ فارس

گی سربلند خارج شد طارمی از آزمون اینزا

گی، سرمربی  »طارمی با وجود درد بازی کرد چون به او نیاز داشتیم«، این اظهارات اینزا
کاری مهاجم تیم ملی ایران برای اینتر و مهم  اینتر بعد از برد ارزشمند مقابل لاتزیو درباره فدا
بودن حضور این بازیکن در ترکیب اصلی است.طارمی در این بازی نتوانست گلزنی کند اما 
گی گلزن خود یعنی آرناتوویچ را از زمین خارج  وظیفه خود را به نحو احسن انجام داد تا اینزا
کند ولی طارمی را 90 دقیقه بازی داد. دیدار اینتر و لاتزیو در مرحله یک چهارم نهایی جام 
حذفی ایتالیا سه شنبه شب برگزار شد و نراتزوری در این بازی با نتیجه ۲ بر صفر به پیروزی 
رسید و به نیمه نهایی صعود کرد.گل اول اینتر را آرناتوویچ به ثمر رساند و گل دوم را چالهان 
اوغلو از روی نقطه پنالتی زد. سایت میرکاتوی ایتالیا می نویسد که طارمی در این بازی نمره 
 ، گی گرفت چون تا پایان بازی به او اعتماد کرد.براساس گزارش سوفا اسکور قبولی از اینزا
نقشه حرارتی-حرکتی طارمی در بازی اینتر مقابل لاتزیو نشان می دهد که این بازیکن 
 به تنهایی در تمام نقاط زمین بازی حضور داشته و به عنوان مدافع، هافبک و مهاجم 

نقش آفرینی کرده است./ فارس

عضویت ایران در فدراسیون جهانی شترسواری
در آخرین مجمع سالیانه فدراسیون جهانی شترسواری )WCS(، موضوع عضویت 
رسمی ایران در این سازمان جهانی مطرح شد که با رأی اعضای مجمع WCS، فدراسیون 
ورزش روستایی، عشایری و بازی های بومی محلی ایران به عنوان عضو رسمی پذیرفته 
شد. در نامه ای که به امضای فهد بن جلاوی آل سعود، رئیس فدراسیون جهانی، رسیده، 
عضویت رسمی ایران اعلام شده است. فدراسیون جهانی شترسواری سال ۲0۱۸ توسط 
عربستان تأسیس و اولین دوره مسابقات جهانی با جایزه ۵00 هزار دلاری در هر دو بخش 

زنان و مردان برگزار شد./ ایسنا

 ماجرای انتخاب فیروز کریمی
موقت  سرمربی  نوازی،  محمد  خبری  نشست 
استقلال، در حالی پیش از دربی پایتخت برگزار شد که 
گذشته تصمیمات پر  باشگاه استقلال در ۴۸ ساعت 
فراز و نشیبی برای تعیین کادر فنی این تیم اتخاذ کرده 
گزینه های  که در این مدت  است. مدیران استقلال 
متعددی را برای هدایت تیم در شهرآورد بررسی کردند، 
در نهایت به این نتیجه رسیدند که فیروز کریمی را به 
عنوان سرمربی موقت تیم انتخاب کنند. این تصمیم 
کرات باشگاه با افرادی چون  پس از آن گرفته شد که مذا
مهدی هاشمی نسب و مهدی پاشازاده برای حضور در 

کادر فنی به نتیجه نرسید.
کنش های  وا با  انتخاب  این  اعلام  حال،  این  با 
مواجه  مجازی  فضای  در  استقلال  هواداران  شدید 
شد و اعتراضات گسترده ای نسبت به تصمیم مدیران 
باشگاه شکل گرفت. در حالی که انتظار می رفت باشگاه 
روی  کریمی  فیروز  حضور  رسمی  طور  به  استقلال 
نیمکت تیم را اعلام کند، این اتفاق نیفتاد. دلیل این 
موضوع نیز فضای منفی ایجاد شده در میان هواداران 
بود که مدیران باشگاه را از انتشار بیانیه رسمی در این 

رابطه منصرف کرد.

بوژوویچ تا پایان فصل برای آبی ها
کریمی  حضور  شدن  منتفی  و  اتفاق  این  از  پس 

در استقلال، مدیران این باشگاه بالاخره با سرمربی 
با  و  کردند  برگزار  نتیجه بخش  جلسه  مدنظرشان 
قطعی  توافق  به  فصل  انتهای  تا  بوژوویچ  گ  میودرا
رسیدند تا او هدایت آبی های پایتخت را برعهده بگیرد. 
استقلال  در  خوبی  عملکرد  که  بوژوویچ  گ  میودرا
مقابل  پیروزی  کسب  تجربه  و  داشت  خوزستان 
استقلال تهران و پرسپولیس را در همین فصل دارد، در 
فاصله یک روز مانده تا دربی پایتخت با مدیران آبی ها 
به توافق نهایی دست یافت تا هدایت این تیم را بر 

عهده بگیرد. 
به  تیم  فنی  کادر  مسئولیت  سپردن  برای  آبی ها 
گ بوژوویچ، تا انتهای فصل جاری لیگ برتر به  میودرا
گر نتایج، مورد رضایت  توافق نهایی دست پیدا کردند و ا
عملکرد  توانست  مربی  این  و  بود  استقلال  باشگاه 

مدنظرشان را داشته باشد، قرارداد قابل تمدید است.

ماتزاری چه شد؟
یکی از سوالات استقلالی ها، ماجرای حضور ماتزاری 
در استقلال بود که در این روزها در هاله ای از ابهام قرار 

گرفته بود. 
علی تاجرنیا، رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال 
کرات  مذا روند  از  استقلال  هواداران  ناراحتی  درباره 
این باشگاه و مطرح شدن نام ماتزاری توضیح داد: 
»بلافاصله بعد از آمدن موسیمانه که یکی دو هفته قبل 
از آن هیأت مدیره جدید مستقر شده بود، مشکلاتی 
که موسیمانه  بود  این  بر  تمام تلاش  وجود داشت. 
که بخشی از  بماند، ولی متأسفانه به خاطر شرایطی 
آن در اختیار ما بود و بخشی هم در اختیار ما نبود، این 

اتفاق افتاد. 
کره با مربیان برتر  بلافاصله ما از همان زمان به مذا
از هواداران شد  آوردیم. یک نظرسنجی هم  رو  دنیا 
و عمدتاً نگاه آنها این بود که مربی طراز اول خارجی با 
نگاه اروپای غربی می خواهند. به همین دلیل ما سراغ 
گر بپذیرید با سابقه و در سطح او  مربی بزرگ رفتیم که ا
کمتر کسی را داریم. البته همان زمان هم می گفتند که 
کره ما با ماتزاری  او سنش زیاد است و ...، ولی واقعاً مذا

جدی و درست بوده و هست.«

که دست ما را برای پرداخت به  گذاشتیم  شروطی 
مربی خارجی باز بگذارد

نماینده هلدینگ خلیج فارس در باشگاه استقلال 

خارجی  مربیان  از  تجربه  یک  »ما  کرد:  نشان  خاطر 
در استقلال و در تیم های دیگر داریم مبنی بر اینکه 
خیلی از اینها به دلیل مشکلاتی که وجود دارد و نوع 

قراردادها، تا آخر فصل نمانده اند. 
ما به سمتی رفتیم که دیگر این مشکل ایجاد نشود، 
خصوصاً وقتی این پول دو میلیون و 700 هزار دلاری 
که پرسپولیس می دهد یا مبلغ دو میلیون و ۵00 هزار 
است.  مردم  پول  بدهیم،  می خواهیم  ما  که  دلاری 
بنابراین شروطی گذاشتیم که دست ما را برای پرداخت 
باز بگذارد و دست دیگران را هم ببندد که با کوچک ترین 
مشکلی نخواهند بروند. جلسات خوبی برگزار شد و 
آمدن وکیل ماتزاری هم برای همین بود و توافقات هم 

اینجا حاصل شد.«

کرات با ماتزاری در حال انجام است! مذا
وی ادامه داد: »در همین روزهای آخر ولی با توجه 
به اخباری که رسیده بود، او یکسری سخت گیری هایی 
داشت که کار ما با مشکل مواجه شد. مثلاً به او این اخبار 
رسیده بود که سه ماه بمانم و بعد دیدم شرایط مناسب 
نیست برود. اینها از اول مطرح نشده بود. یا در مورد 
مسائل مالی و ... نقطه نظراتی بود. ما امیدمان این بود 
که مجموعه دستیاران او قبل از دربی در باشگاه حضور 
پیدا کنند و از حضورشان در نیمکت استفاده کنیم و 
همه توافقات هم انجام شده بود. یک مشکلی هم در 
مسئله فنی آنها و تیم شان بود که منجر شد ما متوجه 
شویم که آنها تا امروز نخواهند رسید. به همین دلیل 
کرات در حال انجام است. دیشب جلسه مفصلی  مذا
بین ماتزاری و وکیلش برگزار شده و من لحظه به لحظه 
در جریان بودم و هنوز هم این مسئله در جریان است.«

قرار بود دستیار ماتزاری در دربی روی نیمکت باشد و 
خودش روی سکوها

وی در مورد جذب بوژوویچ و هاشمی نسب و اینکه 
به نظر می رسد برنامه دقیقی برای این کار وجود ندارد، 
روی  که  است  بوده  این  برنامه  »وقتی  کرد:  تصریح 
نیمکت تیم ما در دربی کمک ماتزاری بنشیند و خود او 
هم در ورزشگاه حضور داشته باشد، ولی در ۲۴ ساعت 
با این مشکل مواجه می شویم، قبول کنید هر باشگاهی 
بود با بحران مواجه می شد. ما پلن »ب« برای سرمربی 
داشتیم، ولی مسئله این است که هنوز ماتزاری منتفی 

نشده است.«

و  صد  )پنجشنبه(،  امروز  ]شهروند[ 
پنجمین دربی پایتخت برگزار خواهد شد و 
این بازی در حالی برگزار خواهد شد که گزینه 
دچار  گذشته،  روز  تا  استقلال  گری  سرمربی 
قرار  کار  ابتدای  در  شد.  مختلفی  تغییرات 
پیش  دستیارانش  و  ماتزاری  والتر  که  بود 
از دربی در کنار تیم حضور داشته باشند تا 
کار خود را در این تیم شروع کنند اما اضافه 
شدن برخی از شروط، باعث شد تا مذاکرات 
آن،  از  پس  نرسد.  نهایی  نتیجه  به  طرفین 
فیروز  که  شد  اعلام  عجیب،  اتفاقی  یک  در 
پایتخت  دربی  در  آبی ها  سرمربی   کریمی 
بازخوردهای  اینکه  از  پس  و  بود  خواهد 
نهایت  در  داشت،  خبر  این  که  منفی ای 
پایان  تا  را  آبی ها  هدایت  بوژوویچ  میودراگ 

فصل، بر عهده خواهد داشت. 

اخبار روز

آبی ها برای سپردن 
مسئولیت کادر فنی تیم 
به میودراگ بوژوویچ، 
تا انتهای فصل جاری 
لیگ برتر به توافق نهایی 
دست پیدا کردند و 
اگر نتایج مورد رضایت 
باشگاه استقلال بود 
و این مربی توانست 
عملکرد مدنظرشان را 
داشته باشد، قرارداد 
قابل تمدید است.

تغییرات پی درپی روی نیمکت استقلال پیش از دربی

ماتزاری، فیروز کریمی و حالا بوژوویچ!

  مجیدی: 
 تلاش می کنم مربی خوبی 
در امارات باشم 

فرهاد مجیدی ۲۴ دی هدایت تیم 
فوتبال البطائح را بر عهده گرفت و در پنج 
که روی  امارات  مسابقه لیگ حرفه ای 
نیمکت این تیم نشسته، آمار دو پیروزی، 
دو شکست و یک تساوی را از خود بر جای 
الیوم«  »امارات  روزنامه  است.  گذاشته 
دیدار  آستانه  در  و  )چهارشنبه(  دیروز 
البطائح با اتحاد کلبا در هفته هجدهم 
با  گفت وگویی  امارات،  حرفه ای  لیگ 

مجیدی انجام داده است.
سر مربی ایرانی البطائح در این گفت  
گو، درباره شکست شارجه رده دومی  و 
اظهار داشت: »مسابقه ای دشوار مقابل 

گذاشتیم.  سر  پشت  قدرتمند  تیمی 
این  برای  زیادی  تلاش  ما  بازیکنان 
کردند و بازی خوبی به نمایش  پیروزی 
همین  به  البطائح  امیدوارم  گذاشتند. 
روند ادامه بدهد.« وی در مورد شانس 
جام  به  صعود  برای  امارات  ملی  تیم 
آمریکا،  کشورهای  در  که   ۲0۲۶ جهانی 
عنوان  می شود،  برگزار  مکزیک  و  کانادا 
کرد: »امارات تیم خوبی در اختیار دارد و 
کیفیتی بهره می برد. برای  از بازیکنان با
تیم ملی امارات آرزوی موفقیت می کنم 
جهانی  جام  در  را  تیم  این  امیدوارم  و 
دوران  عمده  مجیدی  ببینیم.«   ۲0۲۶

کشور امارات پشت  بازیگری خود را در 
سر گذاشت و در تیم های الوصل، العین، 
النصر و  الاهلی امارات به میدان رفت. وی 
در پاسخ به این پرسش که دوران فوتبالی 
خود در امارات را چگونه ارزیابی می کند، 
گفت: »من در این کشور بازیکن خوبی 

خوبی  مربی  می کنم  تلاش  اما  نبودم، 
کسب ۱۵ امتیاز، در  باشم.« البطائح با 
لیگ  تیمی   ۱۴ جدول  دوازدهم  رتبه 
امارات ایستاده و به مصاف تیم اتحاد کلبا 
می رود؛ تیمی که مهدی قایدی، شهریار 

مغانلو و سامان قدوس را در اختیار دارد.


